
   

Vragen Commissie Bestuur 8 september 2023  
 

Vragen Gerwi Temmink (PvdA-GL), over Brief GS van 18 juli 2023 over jaarstukken ZEH, Evides en GBE 
Aqua over boekjaar 2022 - 359587, agendapunt 9.1 

 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
Kan GS nog eens goed duidelijk (laten) maken waarom binnen ZEH lege BV’s 
aangehouden worden?  

Wat is de bedoeling daarvan?  

En voor hoe lang blijft dit zo? 

Alle BV’s die geliquideerd konden worden zijn inmiddels ook geliquideerd. 
 
De term lege BV’s wordt gehanteerd omdat er geen activiteiten meer 
plaatsvinden in deze BV’s. In deze BV’s worden nog laatste rechten en  
verplichtingen afgewikkeld. Na afwikkeling van deze rechten en 
verplichten worden ook deze BV’s zo snel mogelijk geliquideerd. 

 




